



Career Talks at Various Universities 大學就業講座

We held a series of career talks in four local universities, namely City University of Hong Kong, Hong Kong Baptist University, The Hong Kong Polytechnic University and Lingnan University, from 18 October to 1 December 2011 to promote the work of accounting profession and the job opportunities in our company. Our Senior Manager of Human Resources Ms Rosina Ho and Senior Manager of Technical Department Mr Edmund Li met the teaching staff and final year students in accounting discipline to introduce our company to them during the career talks.

Mr Li gave a presentation to highlight the operation, organizational structure, career development and professional training of our company in the visited universities. A question-and-answer session was also conducted for some job vacancies and the recruitment exercise of our company. 

本公司於2011年10月18日至12月1日在本港四家大學，包括香港城市大學、香港浸會大學、香港理工大學及嶺南大學舉行一連串就業講座，以推廣會計專業的工作及本公司的就業機會。本公司人力資源部高級經理何麗仙女士及專業技術諮詢部高級經理李樹德先生在講座上與會計系的講師和準畢業生會面交流，並向他們介紹本公司的情况。

李樹德先生在到訪的大學簡介本公司的運作、組織架構、職業發展及專業培訓。講座後又設有答問環節，讓同學可就本公司的職位空缺和招聘程序提問。 



Our Senior Manager of Technical Department Mr Edmund Li presenting to the students at The Hong Kong Polytechnic University
本公司專業技術諮詢部高級經理李樹德先生在香港理工大學向同學簡介本公司的情况